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Z Á P I S  

z výroční členské schůze Rady rodičů 

 

Rada rodičů při SPŠ v Ostravě 1, Kratochvílova 
ul., z.s. 
Kratochvílova 1490/7, Moravská Ostrava, 70200        
708 80 115 

Rada rodičů je vedena ve spolkovém 
rejstříku, vedeným Krajským soudem v 
Ostravě oddíl L, vložka 2756 Datum vzniku 
organizace: 17.února 1994 
 

Datum a místo jednání: 6.listopadu 2019 - aula školy 

Přítomni členové dle presenční listiny, hosté Ing.Zbyněk Pospěch ředitel 

školy, Mgr.Jarmila Halšková zástupkyně ředitele školy 

 

Program jednání : 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení programu  
3. Zpráva o činnosti - byla přednesena všem ve škole přítomným 

rodičům prostřednictvím školního rozhlasu 
4. Vystoupení ředitele školy 
5. Zpráva o hospodaření ve školním roce 2018 / 2019 

6. Zpráva revizní komise 
7. Návrh rozpočtu na školní rok 2019 / 2020 

8. Projednání personálních změn ve výboru spolku, funkční období 
9. Volba nových členů výboru 

10. Diskuse 
11. Usnesení 
12. Závěr 

 

Průběh jednání: 

1-3/ Jednání ve velké aule školy zahájila v 18:00 hod. P.Kořenek 
seznámil přítomné /členy RR, ředitele školy, zástupkyni ředitele 
školy, přítomné rodiče/ s programem. Program jednání byl schválen 

všemi přítomnými. 

  4/ Vystoupení ředitele školy p. Zbyňka Pospěcha, p. ředitel přivítal 
přítomné, poděkoval RR za její práci, jako nový ředitel školy 

představil svoji vizi v oblasti vzdělávání žáků, výchovy žáků, 
směřování školy do budoucna. Seznámil přítomné s jednáními, které 
vede s významnými firmami na trhu práce, jejich možnými účelovými 

dary pro školu a návrhy na vytvoření nových tříd se zaměřením. 

5/ Zpráva o hospodaření s finančními prostředky ve školním roce 2018 / 
2019 byla přednesena předsedou p.Kořenkem v následujícím znění:  

 

  

Název organizace: 

Sídlo: 

Identifikační číslo: 

Právní forma: Spolek 
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Příjmy za školní rok 2018 / 2019 193 599,00 CZK 
Výdaje za školní rok 2018 / 2019    165 109,00 CZK 

 
Zpráva o hospodaření byla všemi hlasy přítomných schválena bez 
připomínek a dotazů. 
Prostředky pro činnost Rady rodičů byly tvořeny zejména příspěvky 
členů a dary rodičů. RR má vedený transparentní účet – odkaz je 
uveden na internetových stránkách školy. 
 

6/ Zpráva revizní komise: 
Zprávu přednesl p. Kořenek, p. Kasiaras. Přednesená zpráva revizní 
komise potvrzuje, že veškeré výdaje výboru Rady rodičů byly za 

uplynulé období v souladu se schváleným finančním plánem.  
 Revizní komise zjistila: 

- všechny finanční prostředky byly vynaloženy účelně a v souladu se 
Zásadami hospodaření s finančními prostředky Rady rodičů 

- o způsobu vynaložení finančních prostředků bylo pravidelně jednáno 
na výborových schůzích výboru Rady rodičů. Zástupce vedení školy 
byl vždy přítomen. Zápisy jsou řádně archivovány. 

- detailní kontrola probíhá vždy 2x ročně /finanční hotovost, 
pokladní kniha, bankovní výpisy/ 

- účastníci kontroly - pokladník, předseda revizní komise, zástupce 
školy 

- zápisy z kontrol jsou řádně archivovány 
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Zpráva revizní komise byla schválena všemi hlasy přítomných bez 
připomínek a dotazů. 

7/  Návrh rozpočtu na příští školí rok - přednesl p. Kořenek. Návrh 
vychází ze stávajícího stavu ke dni konání Členské schůze Rady 
rodičů, jelikož ještě není ukončen výběr příspěvků a darů od rodičů, 

případně bankovními převody, bylo dohodnuto, že tento bod je 
členskou schůzi Rady rodičů považován za rozjednaný a proto ještě 

neuzavřený.  

 

Vzhledem ke generačním obměnám složení členů, předsedající členské 

schůzi předložil členské schůzi návrh na provedení voleb nového 

výboru spolku a členů kontrolní a revizní komise pro následující 

funkční období. 

  

Členská schůze odvolává: 

 

a) členy výboru spolku: 
1.  místopředsedu Davida Popeláře, konec funkčního období 

 

O předneseném návrhu hlasovali všichni přítomní členové, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel hlasování, tedy přednesený návrh byl schválen 

přítomnými členy jednomyslně. 

 

Dále předsedající schůze přednesl návrh nových členů výboru spolku a 

členů kontrolní a revizní komise:  

         - místopředseda Rady rodičů pan David Foltýn 

 

O návrzích bylo jednotlivě hlasováno a navržení členové byli do 

funkcí zvoleni v hlasovacím poměru  

11 PRO, 0 proti, 1 se zdržel hlasování (p.Foltýn) 

    Všichni nově zvolení funkce přijali. 

8-9/ 
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10./Diskuse  
V rámci diskuse byli rodiče informováni, že i v příštím období budou 
informace o činnosti Rady rodičů předávány prostřednictvím webu školy 
a na třídních schůzkách prostřednictvím školního rozhlasu a třídních 
důvěrníků. Jedná se zejména o poskytnutí příspěvku, jeho čerpání, 
případně dalších informací celoškolního významu a zájmů. 
Žádost o příspěvek + návratka budou předávány prostřednictvím 
třídního učitele každému studentovi. 
Rodiče byli informováni, že na webových stránkách školy v záložce 
Rada rodičů jsou k dispozici: 
- žádost 
- zápisy ze zasedání 
- možnost nahlédnutí na transparentní účet - rozpočet 
- darovací smlouva 

Uvedenými pravidly je možno činnost Rady rodičů plně sledovat. 

Rodiče přednesli návrh o zajištění paragrafu 50 pro své žáky, ředitel 

školy již v tomto směru jedná s firmami, místopředseda RR také udělá 

nabídku pro žáky, poskytne podmínky, návrh ceny, studijní materiál 

1 žákyně žádá o vrácení příspěvku z RR, odchází na jinou školu. 

Všichni členové souhlasí, schváleno hlasováním. 

Rodiče prosí o kontrolu bakaláře – nelze psát omluvenky 

Zahraniční studijní pobyty – škola žádá o Erasmus+, zatím nedostala 

schválení 

Žádost studenta na studijní pobyt, závisí na délce pobytu, musí 

splnit podmínky školy 

Skříňky do šaten – nelze, jsou vlhké stěny, vysoké riziko plísní 

11/ Usnesení: 

Členská schůze schvaluje: 

a/ Zprávu o činnosti 
b/ Zprávu o hospodaření 

c/ Zprávu revizní komise 
d/ Volby a zvolené nové členy výboru Rady rodičů 

Členská schůze ukládá: 

e/ Zvoleným členům výboru spolku převzít veškerou dokumentaci 
nezbytnou pro výkon svých funkcí 
f/ provést změnu zápisu ve spolkovém rejstříku  

g/ zabezpečit zasedání výboru spolku vždy 1. středu v měsíci  
 

Usnesení bylo přijato jednomyslně 100% hlasů. Plenární zasedání 

bylo ukončeno v 19:30hod.. 
 

12/ Závěr 
Závěrečné slovo měl ředitel školy, který poděkoval všem přítomným 

za odvedenou práci ve prospěch školy a jejich žáků. 
Výroční jednání rady rodičů ukončil p.Kořenek v 19hodin 

 
 
Zapsal:  Renáta Tylšarová                           

V Ostravě, dne 6.11.2019  
 

Pavel Kořenek 
předseda Rady rodičů z.s.  


